

### 如何換領優惠？

1. 於 BRICK LANE 分店惠顧堂食
2. 於付款前向職員出示電子優惠券即享優惠

### How to redeem offers?

1. Visit BRICK LANE store to redeem offers
2. Present your e-Coupon to frontline staff when ordering to enjoy the offer

### 條款及細則

- 此優惠適用由 2021 年 6 月 18 日至 2021 年 9 月 30 日。
- 此優惠需於 2021 年 9 月 30 日 11:59pm 前使用，逾期無效恕不補發。
- 金鐘分店晚餐優惠及早午餐優惠只適用於金鐘分店的相關用餐時段。
- 使用折扣需要出示電子優惠卷。
- 加一服務費以原價計算。
- 此優惠只適用於堂食，不適用於場地租用、到會服務或其他服務。
- 此優惠不能與 Happy Hours 或其他折扣優惠同時使用。
- 此優惠不適用於情人節，母親節，父親節，平安夜，聖誕節，聖誕節翌日，除夕，元旦，萬聖節，農曆新年，復活節周末。
- 如有任何爭議，BRICK LANE 保留最終決定權。

### Terms and conditions

- The promotion offer is valid from now on until 30 September 2021.
- The offer is valid for redemption until 23:59pm, 30 September 2021, after which it will be invalid.
- Special dinner and brunch discounts are only applicable at Admiralty branch during relevant meal periods.
- E-coupon is required to be presented upon request.
- 10% gratitude applicable and is based on the original prices.
- Applicable for dine-in only. Not applicable to venue rental, catering service or other packages.
- This offer cannot be used in conjunction with other promotions or discounts and during happy hours.



- The Offer is not valid on Valentine's Day, Mother's Day, Father's Day, Christmas Eve, Christmas and the day after, New Year's Eve, New Year's Day, Halloween, Chinese New Year, Easter weekend.
- In case of any disputes, BRICK LANE reserve the right for final decisions.